

Terms and Conditions
Better together

- These Terms and Conditions comprise the better together ("Offer"), where customers may be able to avail complimentary subscription on TOD, OSN+, Yango, Shahid with the purchase of select Samsung products (the "Product(s)"). The TVs will also have access to our new feature Samsung TV plus which will have content of entertainments.
- This Offer is valid from the January 24th 2025 till March 31st 2025 ("Offer Period").
- This Offer is only available when purchasing the Products from the authorized Samsung retail stores ("stores") in the United Arab Emirates, Bahrain, Qatar, Kuwait and Oman ("Territory").
- Customers purchasing the below-listed Products will receive a complimentary subscription:

Country	Model	Shahid	OSN	Yango	TOD
UAE	QA85QN900DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75QN900DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65QN900DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA85QN800DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75QN800DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65QN800DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA77S95DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65S95DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA98QN90DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA85QN90DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75QN90DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65QN90DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55QN90DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA77S90DAEXZN	12	12	12	12
UAE	QA65S90DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55S90DAUXZN	6	6	6	6

الشروط والأحكام
معاً أفضل

- تشمل هذه الشروط والأحكام معاً أفضل ("العرض") ، حيث يمكن للعملاء الاستفادة من الاشتراك المجاني في TOD و OSN + و Yango مع شراء منتجات Samsung مختارة ("المتجر"). ستتمكن أجهزة التلفزيون أيضاً من الوصول إلى ميزتنا الجديدة Samsung TV plus والتي تحتوي على محتوى ترفيهي.
- يسري هذا العرض من 24 يناير 2025 حتى 31 مارس 2025 ("فترة العرض").
- يتوفر هذا العرض فقط عند شراء المنتجات من متاجر البيع بالتجزئة المعتمدة لشركة Samsung ("المتاجر") في الإمارات العربية المتحدة والبحرين وقطر والكويت وعمان ("الإقليم")
- سيحصل العملاء الذين يشترون المنتجات المدرجة أدناه على اشتراك مجاني:

Country	Model	Shahid	OSN	Yango	TOD
UAE	QA85QN900DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75QN900DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65QN900DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA85QN800DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75QN800DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65QN800DUXZN	12	12	12	12
UAE	QA77S95DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65S95DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA98QN90DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA85QN90DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75QN90DAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65QN90DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55QN90DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA77S90DAEXZN	12	12	12	12
UAE	QA65S90DAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55S90DAUXZN	6	6	6	6

UAE	QA55S95CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA77S90CAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65S90CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55S90CAUXZN	6	6	6	6
UAE	SP-LFF3CLAXZN	6	6	6	6
UAE	QA98Q80CAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75Q80CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65Q80CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55Q80CAUXZN	3	3	3	3
UAE	QA85Q70CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA75Q70CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65Q70CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55Q70CAUXZN	3	3	3	3
UAE	QA85Q60CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA75Q60CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65Q60CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55Q60CAUXZN	3	3	3	3
UAE	QA50Q60CAUXZN	#N/A	0	0	0
UAE	UA85CU8000UXZN	3	3	3	3
UAE	UA75CU8000UXZN	3	0	0	0
UAE	UA85CU7000UXZN	3	3	3	3
UAE	UA75CU7000UXZN	3	0	0	0
UAE	QA98QN990CUXZN	12	12	12	12
UAE	QA83S90CAUXZN	12	0	0	0
UAE	QA83S90CAEXZN	12	0	0	0
UAE	QA77S89CAUXZN	12	0	0	0
UAE	QA75QE1CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65QE1CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55QE1CAUXZN	3	3	3	0
UAE	UA75CU8500UXZN	3	0	0	0
UAE	UA65CU8500UXZN	3	0	0	0
UAE	UA55CU8500UXZN	3	0	0	0
UAE	UA65CU8100UXZN	3	0	0	0
UAE	UA55CU8100UXZN	3	0	0	0

UAE	QA55S95CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA77S90CAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA65S90CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55S90CAUXZN	6	6	6	6
UAE	SP-LFF3CLAXZN	6	6	6	6
UAE	QA98Q80CAUXZN	12	12	12	12
UAE	QA75Q80CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65Q80CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55Q80CAUXZN	3	3	3	3
UAE	QA85Q70CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA75Q70CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65Q70CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55Q70CAUXZN	3	3	3	3
UAE	QA85Q60CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA75Q60CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65Q60CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55Q60CAUXZN	3	3	3	3
UAE	QA50Q60CAUXZN	#N/A	0	0	0
UAE	UA85CU8000UXZN	3	3	3	3
UAE	UA75CU8000UXZN	3	0	0	0
UAE	UA85CU7000UXZN	3	3	3	3
UAE	UA75CU7000UXZN	3	0	0	0
UAE	QA98QN990CUXZN	12	12	12	12
UAE	QA83S90CAUXZN	12	0	0	0
UAE	QA83S90CAEXZN	12	0	0	0
UAE	QA77S89CAUXZN	12	0	0	0
UAE	QA75QE1CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA65QE1CAUXZN	6	6	6	6
UAE	QA55QE1CAUXZN	3	3	3	0
UAE	UA75CU8500UXZN	3	0	0	0
UAE	UA65CU8500UXZN	3	0	0	0
UAE	UA55CU8500UXZN	3	0	0	0
UAE	UA65CU8100UXZN	3	0	0	0
UAE	UA55CU8100UXZN	3	0	0	0

- We have calculated the OTT by multiplying the monthly basic subscription rate of the platforms by 12 months and is subject to vary in response to changes in platforms prices.
- Samsung reserves the rights to change and/or update the Offer at any time with prior notice to customer purchasing the Products.

لقد حسبنا OTT بضرب معدل الاشتراك الأساسي الشهري للمنصات في 12 شهراً ويخضع للتغيير استجابة للتغيرات في أسعار المنصات.

تحتفظ سامسونج بحقوق تغيير و/أو تحديث العرض في أي وقت بعد إشعار مسبق للعملاء الذين يقومون بشراء المنتجات.

<ul style="list-style-type: none"> The Offer and/or the vouchers are provided on a 'first come, first served' basis and shall at all times be subject to availability and may not be provided to all customers purchasing the Products. The Offer is not transferable to another product nor is refundable or exchangeable for another content or service provided by Samsung. This Offer cannot be combined with any other ongoing or future offer/promotion, and is not transferable. Samsung will not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with the redemption of the voucher or usage of this Offer. By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the participation in this Offer, will be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the country of purchase of the Products in the Territory and such disputes shall be resolved by the competent courts within that country. 	<ul style="list-style-type: none"> يتم تقديم العرض و / أو القسائم على أساس "من يأتي أولاً يخدم أولاً" ويجب أن يخضع في جميع الأوقات للتوافر وقد لا يتم توفيره لجميع العملاء الذين يشترون المنتجات. إن العرض غير قابل للتحويل إلى منتج آخر ولا يمكن استرداده أو استبداله بمحظى أو خدمة أخرى تقدمها شركة سامسونج. لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض / عرض ترويجي آخر مستمر أو مستقبلي وغير قابل للتحويل. لن تكون سامسونج مسؤولة تجاه العميل عن أي خسارة و / أو أضرار من أي نوع مهما كانت، بسبب عدم التمكن من استرداد القسمة أو بسبب استخدام هذا العرض. من خلال المشاركة في هذا العرض ، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كانت طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والاحكام أو بالمشاركة في هذا العرض ، سيخضع ويحكم ويفسر بموجب قوانين وأنظمة بلد شراء المنتجات في الإقليم ويتم حل هذه النزاعات من قبل المحاكم المختصة داخل ذلك البلد.
---	---